
Lagsmøte 16.02.2024 

Sted: Quality Hotel Prinsen 

Deltakere: Vegard, Andrea (Verdal), Karl Iver (Verdal), Marthe (Ørland), Kathrine (Malvik), 

Siw (Byneset), Eva (Stjørdals-Blink), Kent Morten (Røra), Leah-Mari (Lensvik), Jorun (TT), 

Hanne (Sverre), Lill (Nidaros), Tove (Rissa), Eda (Frøya), Silje (Namsos), Nina (Stjørdals-

Blink), Elin (Stikklestad), Tonje (Rissa), Marita (Meldal), Even (Malvik), Julie (Sverre), Siril 

(NGTF) 

1 Velkommen v/styreleder TGTK  

2 Presentasjon av fremmøtte  

3 Informasjon fra kretsen 

- Endringer fra Forbundsstyret 

- Årshjul 

- Dommerkrav 

- Kurspåmelding 

- Styrets sin oppgaver 

Forbundet ønsker å endre kretsstyrene til et 

mer politisk organisert styre.  

Forbundet ønsker også ha felles økonomi 

for alle kretser. 

Styret har ordnet et årshjul, som er et 

levende dokument.  

- Sjekker opp muligheter for å bruke 

NIF/Forbundet sitt hjul med linker 

Minner om et dommerkrav 

- Bør være en god ordning i forhold 

hvem som skal betale når en klubb 

stiller med flere dommere 

- Spondgrupper i TK og Troppsturn 

Kurspåmelding før fristen, da 

etterpåmelding krever mye arbeid og tid. 

- Leder i klubb kan melde på trenere 

på treneradmin 

- Hvis det er mulig å sende felles 

påmelding, lag en oppskrift og send 

ut 

4 Ungdomsturnstevnet 

- Hvordan får vi 

ungdomsturnstevnet til bli en 

attraktiv møteplass? 

Dette har vært en nøtt etter vi ble slått 

sammen, og dette har vært elendig.  

Forslag fra kretsstyret; 

- Klubbene har en eller to 

ungdomsrepresentant (13-25 år) 

som skal være med å arrangere 

sammen med en klubb som vil få 

mindre jobb.  

- Ungdommene ordner program, 

ordner trenere, overnatting. Det 

sportslige og sosiale har 

ungdommene ansvaret for. Men det 

skal være rom for at de skal kunne 

også ta ansvaret for andre områder. 



Innspill fra klubbene; 

- Den må være nån voksne som styrer 

dette, og kan hjelpe til 

ungdommene. Representant fra 

kretsen og arrangørklubb. 

- Kretsen må ta eierskap nå i starten 

for å få dette opp å gå igjen. 

- Viktig å følge opp ungdommene 

jevnlig. 

- Det viktigste er å få et tilbud til 

ungdommene, akkurat nå er det 

ingenting. Ungdommene savner 

denne møteplassen. Alternativt å 

kunne ha et arrangement per 

semester, la dem delta på BKTS på 

våren og ha et arrangement kun for 

ungdommene på høsten. 

- De trenger treningssamling med 

workshops. 

- Splitt og Splitt jr.  

 

Forslag; 

Dra i gang et ungdomsutvalg til høsten, 

starte med Splitt på vinteren og få på plass 

en til samling/stevne (kall det de vil). 

Klubbene må finne representanter som er 

interessert til å bidra. 

 

Stemning for at vi prøver! 

5 Barnkretsturnstevnet 

- Det er kommet ønske fra flere 

klubber om 

endringer/tilbakeføringer av 

stevnet. Dette er noe vi bør 

diskutere i fellesskap. 

I nord har det kommet forslag til endringer 

av dato til slik det var før.  

 

I nord ønskes det også at det skal 

tilbakeføres at BKTS skal være for 7 – 18 

år. 

 

Forbundet er inne i en prosess som skal 

lage hovedrammene for alle stevner. 

Forbundet ønsker å sette én ramme.  

 

Ønsker vi felles for nord og sør?  

- Dato? 

- Aldersgruppe? 

 

Innspill fra klubbene; 



- For sent på året. Krasjer med mer 

konkurrerende arrangement nå enn 

før (nord). 

- Slutter med turnaktivitet når 

fotballen begynner for sesongen 

(nord). 

- Vi som driver liten klubb sliter når 

stevnet blir så sent. Vi får ikke med 

utøvere, trenere og foreldre (nord). 

- Ang. Ungdommene ble dette tatt 

opp på tinget, det er vanskelig å 

skal bygge opp 

ungdomssamling/stevnet og 

konkurrere med BKTS. Det er 

ingen som snakket varmt om UKTS 

som har gjort noe disse årene for å 

kunne arrangere for ungdommen. 

Det er synd å må la 2-3 stk. stå på 

siden å se på resten av sitt parti for 

de er for gamle til å være med.  

- Mai er jo vanskelig, pga. 

Komfirmasjoner. April er jo 

vanskelig det også, men hører hva 

de småklubbene sier.  

- Vi må kanskje skille mellom nord 

og sør.  

- Ha 2 BKTS uten å kalle det nord og 

sør, men tidlig og sen og la det være 

åpent for alle klubber. Dette blir for 

uforutsigbart for arrangør i forhold 

til hvor mange klubber og deltakere 

som deltar.  

 

Spille inn til idrettskretsen/rådet; hva 

kan vi gjøre med overnatting? Vi får 

ikke lånt skoler til overnatting til 

stevner.  

 

Klubbene som skal arrangere i 2024 og 

2025 kan søke om dispensasjon ang. 

aldersgruppe, og at dette bør være opp til 

arrangør om hva de har kapasitet til.  

 

I nord bør det endres dato til før 1.mai.  

 



Det skal være mulig å kunne søke om å 

delta på BKTS i motsatt del hvis det 

absolutt ikke passer å delta i sin del (nord 

og sør).  

6 Kommunikasjon mellom krets og klubb, 

og mellom klubbene 

Nyhetbrev fungerer ikke.  

- TT-mailen fungerer ikke og får ikke 

nyhetsbrev 

Kommunikasjonen fra kretsen har ikke 

vært optimalt.  

Kretsen har ordnet et domene for å ha 

tilgang til mail, og at kommunikasjonen 

blir bedre. 

Vi har en facebookgurppe “Trenere i 

Trøndelag Gymnastikk- og Turnkrets”, 

hvor vi deler relevant informasjon til 

trenere.  

Facebooksiden kan være en mulighet for å 

nå ut til klubber, hvis kretsstyret kan få 

tilgang til denne siden.  

 

Det skal arrangeres lagsmøte det året er 

ikke er kretsting. 

7 NGTF sin strategiske plan Innspill fra klubbene; 

- Ingen  

8 Eurogym 2024 Oppfordrer klubbene til å melde på 

frivillige og komme å se på. 

9 Stevner og konkurranser, fordeling og 

opprettelse av arrangementer 

Stjørdals-Blink har meldt inn sak; 

- Vi har søkt til kretsen om å 

arrangere flere arrangement. KM 

TK/TM ble plutselig tildelt 

Steinkjer uten beskjed.  

o Kretsen svarer; Steinkjer har 

meldt interesse muntlig, og 

derfor ble det spurt om de 

fortsatt ønsker å arrangere. 

Vi beklager at vi ikke har 

snakket med Stjørdals-Blink 

om dette.  

- KM Troppsgymnastikk som 

plutselig dukket opp i terminlista 

o Kretsen svarer; Dette er noe 

vi har jobbet med siden 

arbeidsmøtet i august at KM 

er noe vi ønsker å få opp å 

gå igjen. Troppsutvalget 

jobber med å gjøre en større 



forskjell på MNM og KM, 

et høringsdokument vil bli 

sendt ut til klubbene.  

 

Det bør være en frist om å kunne søke på 

arrangement. Og samme frister hvert år og 

per arrangement. 

- Det ønskes klarere frister og 

rammer. 

- Hvis ingen søker må kretsstyret gå 

ut til klubbene og spør, og dette må 

være felles til alle.  

 

Forslag;  

Det informeres om hvem som tildeles 

arrangement for neste år på tinget eller på 

lagsmøtet. Arrangør vil få beskjed om 

tildelingen før tinget/lagsmøtet (januar).  

 

Fast rullerende tildeling?  

- Det er jo fint for å få en endring 

både for deltakere og arrangører.  

- Fast rullering kan bli vanskelig for  

andre enn store klubber. 

10 Forbundstinget, informasjon, deltakelse, 

innmelding av aktuelle saker 

Vi anbefaler at klubber melder seg på, da 

kretsen har kun 1 stemme. Vi får ikke 

stemmer på vegne på klubber.  

Det er i år vi skal på ting! 

 

Kretsen har fått inn følgende saker; 

- Forbundsavgiften  

 

Andre saker kan meldes inn selv eller 

gjennom kretsstyret.  

- Kommunikasjon. 

- Begrunnelse på endringer i 

kretsstyret 

- Klarhet i lovlighet for 

barneidrettsloven i forhold til uttak 

til konkurranseparti.  

11 Voksenturn i TGTK De savner å bli prioritert og inkludert.  

- De ønsker et eget voksenstevne 

- De vil bli forespurt om å ta en del 

- Hvordan skal vi gjøre 

voksenstevnet attraktivt for å få 



med voksne (18 år +) og ikke bare 

“veteraner”. 

 

Forslag; noen fra kretsstyret komme på en 

trening for å møte dem, snakke om hva de 

ønsker og hva de trenger. 

12 Eventuelt  

 

 


